
                     
                     

    
     
Motie effectrapportage camera’s Station Vroomshoop

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 6 juli 2021, behandelend de 
Kadernota 2022

Overwegende dat:

 Er camera’s hangen op het Station Vroomshoop
 Er nog steeds overlast is op het betreffende station en in de nabijheid
 De camera’s er zijn gekomen op voorspraak van de gemeenteraad
 De gemeenteraad nooit geïnformeerd wordt over de effecten van deze camera’s
 Deze camera’s gemeenschapsgeld hebben gekost en nog steeds kosten

Van mening dat:

 Er op enig moment geëvalueerd moet worden of het plaatsen van camera’s op het 
station een positief effect heeft op de mate van overlast, vernielingen, intimidaties, 
dealen enz. 

 Hiervoor de raad tweemaal per kalenderjaar geïnformeerd moet worden over de 
effecten van de camera’s, middels een rapportage, waarin opgenomen cijfers over 
aantal geconstateerde overtredingen, aantal op heterdaad betrapte personen en het 
aantal veroordelingen als gevolg van het uitlezen van camerabeelden als ook de 
bevindingen van de politie over de functie van de camera’s daar waar het gaat om het 
voorkomen van strafbare feiten

Verzoekt het college:

 Tweemaal per kalenderjaar met een dergelijke rapportage (op basis van anonimiteit) 
richting de gemeenteraad te komen. Deze effectrapportages worden opgenomen in het 
Integraal Veiligheidsbeleid. De eerste rapportage wordt betrokken bij het aanstaande 
debat over dit beleid.

En gaat over tot de orde van de dag.

Vriezenveen, 6 juli 2021
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